
                                                   Bygaardens Vejlaug

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 6. august 2020 hos Arne 

Deltagere: Niels-Christian, Rasmus, Navina, Arne, Ole
Fraværende: Kristjan, Rikke

Dagsorden:
1. Asfalt på Bratskovvej
2. GigaBit/TDC fiber nedgravning:
3. KBH kommune: Opdatering af kort over vejlaug grænser
4. Træer og veje
5. Trafik oplæg 
6. Evt. 

Asfalt på Bratskovvej
Vi har betalt 35.000 kr. for reparation af skade på vejen ud for nr. 22-24. 
Arne har fulgt forløbet og skaden er (sandsynligvis) opstået pga vand under asfalt. Arne kan 
konstatere at der i denne (ulige nr.) side af vejen, er et blødt underlaget, og flere skader må 
forventes.  

Den modsatte side er lavet i fbm fjernvarme projektet for 20 år siden (?), og underlag er stabilt. 
Vi overvejer at gå vejene efter for lignende skader og måske lappe revner i vejen, så vand ikke 
trækker ned under asfalten og forværrer skaden.  

Opgave: Ole skriver denne dette på master-to-do-listen. 

GigaBit: 
Niels Christian, Tonny+kollega, og formand fra GigaBit gennemgår deres arbejde i næste uge. Vi 
har registreret en del fejl i deres færdiggørelse. Niels Christian er på sagen og Tonny er forberedt. 

KBH kommune: Opdatering af kort over vejlaugets grænser
Ole har lavet en opdatering af kort og Niels Christian fremsender opdateret kontaktinformation og 
kort til kontakt hos kommunen. Der var en del fejl i deres gamle kort (?). 

Træer og veje – runde status: 
4-5 døde nye træer: De får ikke nok vand tror vi (plantet i efteråret) Ole spørg vores gartner til 
råds vedr. vanding og vandsække. 
Evt. ekstra vanding af unge træer overvejes. 
Rens af vandingsrør til nye træer. 

Felter og asfalt reparation på bump på Støvringvej – arbejde i gang sættes af Ole (Benyt enten: 
Chris eller Brian)

Kantsten reparation: Ole taler med Chris / Brian om tilbud på reparationerne. 



Trafikplan/hastighedsbegrænsning jf mail fra Kristjan
Ole, Rasmus og Kristjan afholder et separat møde snarest.  
Arne har en kontakt hos Kbh vedr. ”Sikker Skolevej” som har nogle erfaringer vedr. dette. 

Eventuelt:
Bank – dokumentation:
Danske Bank har bedt om opdateret dokumentation. Navina var den eneste som Danske Bank ikke 
kender og manglede pas/kørekort. Er nu afsendt.

Duer: 
Niels Christian har skrevet til den bekymret nabo som henvendte sig. Intet svar er modtaget. 
Hullet er ikke lukket, vurderet vi, da vi gik rundt.

Mail vedr. skråning mod banen: 
Vi anbefaler ejeren at kontakte øvrige ejere på Herlufsholmvej vedr. en fælles skrivelse til 
BaneDanmark vedr. beplantning. Niels Christian svarer ejeren. 

Budget: 
Ole har opdateret og fremsendt budget og forbrug. Vi har haft et lavt forbrug år til dato. 

Næste bestyrelsesmøde planlægges tirsdag d. 20. oktober 2020, kl 19:30 hos Rasmus (Herluf #8)


